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КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання дев'ятнадцятої позачергової сесії Кобеляцької 

міської ради восьмого скликання  

 

22 липня 2022 року   м. Кобеляки 

10:00   зал засідань міської ради 

 

 Головуючий: Жуков Володимир Володимирович, тимчасово 

виконуючий повноваження Кобеляцького міського голови, секретар 

міської ради  

 

Жуков В. В.: 

Добрий день, шановні депутати та запрошені! 

На дев'ятнадцяту позачергову сесію Кобеляцької міської ради восьмого 

скликання із 26 депутатів прибули 15. 

 

Ознайомив присутніх зі зверненням депутатів Кобеляцької міської ради від 

політичних сил «Довіра» та «Наш край» щодо недоцільності проведення 

дев'ятнадцятої позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання 

22 липня 2022 року за один робочий день до початку виконання повноважень 

Кобеляцьким міським головою О. Копельцем (додається).  

 

Жуков В. В.: 

На сесію запрошені заступники Кобеляцького міського голови, працівники 

апарату Виконавчого комітету міської ради та її виконавчих органів, керівники 

комунальних підприємств, керівник Решетилівської окружної прокуратури та 

представники засобів масової інформації. 

Кворум є, вношу пропозицію дев'ятнадцяту позачергову сесію міської ради 

восьмого скликання оголосити відкритою. 

 

(Звучить Державний Гімн України). 

 

Жуков В. В.: 

Шановні депутати та запрошені!  
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Повідомляю вам, що відповідно до пункту 11.3 статті 11 Регламенту 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання здійснюється відеофіксація 

пленарного засідання сесії міської ради. 

 

Прошу депутатів зареєструватися. 

 

Шановні депутати та запрошені! 

Для проведення підрахунку голосів нам необхідно обрати лічильну 

комісію. Пропонується до складу лічильної комісії включити: 

Крайнюк Наталію Володимирівну 

Попика Миколу Сергійовича 

Немудрого Віталія Миколайовича 

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 1 додаються до 

протоколу).  

  

Потрібно вирішити питання про обрання секретаря пленарного засідання 

дев'ятнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання.  

Пропонується секретарем пленарного засідання обрати Ященко Марину 

Ігорівну. Заперечень немає? Ставлю пропозицію на голосування. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 2 додаються до 

протоколу).  

 

Потрібно вирішити питання про порядок денний та регламент роботи 

дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Розпорядження про скликання сесії було розміщене на сайті міської ради, 

де оприлюднено проєкти рішень, з якими можна було ознайомитися, проєкт 

порядку денного дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради вам роздано. Чи 

варто його зачитувати? 

Повідомив, що до сесії міської ради надійшла заява від депутата 

Кобеляцької міської ради Гординської Тамари Василівни, яка є представником 

політичної партії «Слуга народу» та датована 23.06.2022 року про складання 

нею депутатських повноважень (зачитується заява). 
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Жуков В. В.: 

Переходимо до порядку денного пленарного засідання. 

Пропонується проєкт порядку денного прийняти за основу.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 3 додаються до 

протоколу).  

 

Пропонується внести зміни до проєкту порядку денного, а саме: 

Включити питання: «Про дострокове припинення депутатських 

повноважень депутата Кобеляцької міської ради восьмого скликання 

Гординської Тамари Василівни». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 4 додаються до 

протоколу).  

 

Виключити питання: «Про внесення змін до рішення другої позачергової 

сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 17.12.2020 № 1 «Про 

утворення постійних комісій міської ради, затвердження їх складу, обрання 

голів комісій та затвердження Положення про постійні комісії»». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 5 додаються до 

протоколу).  

 

Виключити питання: «Про надання згоди Кобеляцькому комунальному 

підприємству «Водоканал Плюс» на придбання об'єкта нерухомого майна у 

власність». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 
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Рішення прийнято (результати голосування № 6 додаються до 

протоколу).  

 

Виключити питання: «Про внесення змін до показників бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 рік». 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, голова постійної комісії міської 

ради з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, 

повідомила, що це питання знято тому, що вільний залишок коштів у сумі           

2 млн 636 тис. 206 грн, 36 коп. рішенням Виконавчого комітету міської ради 

був розподілений без відома депутатів. Ознайомила присутніх з тим, куди були 

направлені дані кошти. Зауважила, що у проєкті рішення прописано, що 

організацію його виконання  покласти на фінансовий відділ Кобеляцької 

міської ради, контроль за  його виконанням – на постійну комісію міської ради 

з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін. Бюджетна 

комісія про таке рішення не знала і контролювати його виконання не має змоги.  

Пропозиція поставлена на голосування. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 7 додаються до 

протоколу).  

Виключити питання: «Про внесення змін до Програми соціального захисту 

населення Кобеляцької міської ради на 2020 – 2024 роки шляхом викладення її 

в новій редакції». 

ВИСТУПИЛИ: 

Білаш О. А., завідувач сектору соціального забезпечення апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, повідомила, що по даному 

питанню прийнято рішення Виконавчого комітету від 27.06.2022 року. 

Жуков В. В.: 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 8 додаються до 

протоколу).  

 

Виключити питання: «Про затвердження протоколів, актів приймання-

списання гуманітарної допомоги, медичних засобів, продуктів харчування, 

паливно-мастильних матеріалів, витрачених на забезпечення внутрішньо 

переміщених осіб, незахищених верств населення, бійців Збройних сил 
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України, підрозділів територіальної оборони, повноважень Кобеляцької міської 

ради у період дії воєнного стану». 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, голова постійної комісії міської 

ради з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, 

запропонувала не вносити на розгляд пленарного засідання дане питання, так як 

не надані відповідні документи, вивченням його займаються правоохоронні 

органи, документи вилучені. 

Жуков В. В.: 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 9 додаються до 

протоколу). 

  

Виключити питання: «Про внесення змін до рішення шостої сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 16.02.2021 № 27 «Про 

затвердження структури та загальної чисельності апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради та її виконавчих органів у новій редакції». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 10 додаються до 

протоколу).  

 

Виключити питання: «Про розгляд заяви ФОП Байди Віктора Андрійовича 

щодо надання дозволу на демонтаж азбесто-цементної поливної системи». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 11 додаються до 

протоколу).  

 

Виключити питання: «Про використання службових автомобілів 

Виконавчим комітетом Кобеляцької міської ради». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 
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Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 12 додаються до 

протоколу).  

 

Виключити питання: «Про внесення змін до Порядку проведення 

громадського обговорення кандидатури старости в старостинському окрузі 

Кобеляцької міської ради Полтавської області». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 13 додаються до 

протоколу).  

 

Виключити питання: «Про затвердження старост у старостинських округах 

Кобеляцької міської ради Полтавської області». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 13, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 14 додаються до 

протоколу).  

Не спрацювали пульти у депутатів Жукова В. В. та Андрієнка М. І. 

Проведена процедура переголосування. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 16 додаються до 

протоколу).  

 

Пропонується додатково включити питання: 

«Про інформацію щодо результатів діяльності Решетилівської окружної 

прокуратури Полтавської області за І півріччя 2022 року». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 7, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 8 



7 

 

Рішення не прийнято (результати голосування № 15 додаються до 

протоколу).  

Не спрацювали пульти у депутатів міської ради. 

Проведена процедура переголосування. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 17 додаються до 

протоколу).  

 

Включити питання «Про покладення обов’язків Кобеляцького міського 

голови та голови Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради на тимчасово 

виконуючого повноваження Кобеляцького міського голови, секретаря міської 

ради Жукова Володимира Володимировича». 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, голова постійної комісії міської 

ради з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, 

запропонувала включити дане питання до проєкту порядку денного та 

поставити його першим до розгляду.  

Жуков В. В.: 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 18 додаються до 

протоколу).  

 

Включити питання «Про оплату праці секретаря міської ради на 2022 рік». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 19 додаються до 

протоколу).  

 

 Включити питання «Про внесення змін до рішення п’ятнадцятої сесії 

восьмого скликання Кобеляцької міської ради від 23 грудня 2021 року № 16 

«Про включення автомобіля (марка «Таврія») до Переліку об’єктів, що 

передаються в оренду без проведення аукціону, та передачу державному 

професійно-технічному навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей»             
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м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для проведення навчального 

практичного водіння здобувачів освіти».  

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 20 додаються до 

протоколу).  

 

Включити питання «Про затвердження детального плану території                

м. Кобеляки на розі вулиці Мільйонна та провулку Кооперативний». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Ященко М. І. повідомила про наявність конфлікту інтересів, участі у 

голосуванні вона приймати не буде. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 1, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 21 додаються до 

протоколу).  

 

Включити питання «Про внесення змін до рішення п’ятнадцятої сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 23 грудня 2021року № 4 «Про 

умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 рік»». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 22 додаються до 

протоколу).  

 

Включити питання «Про затвердження штатного розпису регіонального 

ландшафтного парку «Нижньоворсклянський» на 2022 рік». 

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» -0 

Рішення прийнято (результати голосування № 23 додаються до 

протоколу).  



9 

 

Включити питання «Про внесення змін до Програми фінансування 

установи природно-заповідного фонду регіонального ландшафтного парку 

«Нижньоворсклянський» на 2021-2024 роки» шляхом викладення її в новій 

редакції».  

Заперечень немає? 

Голосуємо. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 24 додаються до 

протоколу).  

 

Жуков В. В.: 

Хто за те, щоб запропонований порядок денний зі змінами прийняти в 

цілому? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 25 додаються до 

протоколу).  

 

Прийнято порядок денний:  

1. Про покладення обов’язків Кобеляцького міського голови та голови 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради на тимчасово виконуючого 

повноваження Кобеляцького міського голови, секретаря міської ради Жукова 

Володимира Володимировича. 

2. Про дострокове припинення депутатських повноважень депутата 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання Гординської Тамари Василівни. 

3. Про інформацію щодо результатів діяльності Решетилівської окружної 

прокуратури Полтавської області за І півріччя 2022 року. 

4. Про затвердження звіту про виконання бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади за 2021 рік.  

5. Про внесення змін до рішення одинадцятої позачергової сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 14.07.2021 № 2 «Про 

встановлення на території Кобеляцької міської територіальної громади 

місцевих податків та зборів».  

6. Про затвердження Порядку розроблення, прийняття, фінансування 

програм Кобеляцької міської ради, моніторингу і звітності про їх виконання.  

7. Про перейменування закладів загальної середньої освіти Кобеляцької 

міської ради.  
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8. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій редакції.  

9. Про передачу Комунальному некомерційному підприємству 

«Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» Кобеляцької 

міської ради частин нежитлових приміщень в оперативне управління.  

10. Про надання згоди на передачу із спільної власності територіальних 

громад, сіл, селиш, міст Полтавської області у комунальну власність 

Кобеляцької міської ради автомобілів швидкої допомоги.  

11. Про передачу майна з балансу Відділу освіти Кобеляцької міської ради 

на баланс Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцька міська 

лікарня» Кобеляцької міської ради.  

12. Про передачу майна комунальної власності Кобеляцької міської ради 

Полтавської області у комунальну власність Білицької селищної ради.  

13. Про передачу на баланс Відділу освіти Кобеляцької міської ради майна 

комунальної власності Кобеляцької міської ради.  

14. Про надання дозволу на списання комунального майна Кобеляцької 

міської територіальної громади.  

15. Про передачу на баланс Кобеляцького комунального підприємства 

«Водоканал Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької міської ради 

(незавершених капітальних інвестицій).  

16. Про передачу Кобеляцькому комунальному підприємству «Водоканал 

Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької міської ради в господарське 

відання.  

17. Про безоплатне прийняття у комунальну власність Кобеляцької міської 

ради металевих контейнерів та їх передачу в господарське відання 

Кобеляцькому комунальному підприємству «Водоканал Плюс». 

18.  Про взяття на баланс Кобеляцьким комунальним підприємством 

«Водоканал Плюс» майна, а саме: водогін с. Підгора, артсвердловина № 1 с. 

Підгора, артсвердловина № 5 с. Чкалове.  

19. Про продовження терміну дії договору оренди індивідуально 

визначеного майна, що належить до комунальної власності б/н від 18 березня 

2019 року із ФОП Каблучка С. М.  

20. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 

будівель та споруд технічної інфраструктури (виробництва та розподілення 

газу, постачання пари та гарячої води, збирання, очищення та розподілення 

води) з подальшою передачею в постійне користування земельних ділянок ККП 

«Водоканал плюс».  

21.  Про оплату праці секретаря міської ради на 2022 рік. 
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22. Про внесення змін до рішення п’ятнадцятої сесії Кобеляцької міської 

ради восьмого скликання від 23.12.2021 №16 «Про включення автомобіля 

(марка «Таврія») до Переліку об’єктів, що передаються в оренду без 

проведення аукціону та передачу державному професійно-технічному 

навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей» м. Кобеляки в оренду 

легкового автомобіля для проведення навчального практичного водіння 

здобувачів освіти. 

23. Про затвердження детального плану території м. Кобеляки на розі 

вулиці Мільйонна та провулку Кооперативний. 

24. Про затвердження штатного розпису регіонального ландшафтного 

парку «Нижньоворсклянський» на 2022 рік. 

25. Про внесення змін до Програми фінансування установи природно-

заповідного фонду регіонального ландшафтного парку 

«Нижньоворсклянський» на 2021-2024 роки шляхом викладення її в новій 

редакції. 

26. Про внесення змін до рішення п’ятнадцятої сесії міської ради восьмого 

скликання від 23 грудня 2021 року № 4 «Про умови оплати праці Кобеляцького 

міського голови на 2022 рік». 

27.  Різне. 

Жуков В. В.: 

Пропозиції щодо регламенту роботи дев’ятнадцятої позачергової сесії 

міської ради: 

Для доповідей – до 20 хвилин, для виступів у дебатах – до 3 хвилин, для 

повторних виступів – до 2 хвилин, для розгляду різного – до 30 хвилин. 

Пленарне засідання пропонується провести за 1,5 години. 

Заперечень немає? 

Немає. 

Хто за те, щоб прийняти запропонований регламент роботи дев’ятнадцятої 

позачергової сесії міської ради? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 26 додаються до 

протоколу).  

 

Жуков В. В.: 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 
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1. По питанню: «Про покладення обов’язків Кобеляцького міського голови 

та голови Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради на тимчасово 

виконуючого повноваження Кобеляцького міського голови, секретаря міської 

ради Жукова Володимира Володимировича» поступила пропозиція депутата 

міської ради Таранушича А. О. прийняти рішення без обговорення. 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 27 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про покладення обов’язків 

Кобеляцького міського голови та голови Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради на тимчасово виконуючого повноваження Кобеляцького міського 

голови, секретаря міської ради Жукова Володимира Володимировича» 

прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 28 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 1 «Про покладення обов’язків Кобеляцького 

міського голови та голови Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

на тимчасово виконуючого повноваження Кобеляцького міського голови, 

секретаря міської ради Жукова Володимира Володимировича» (додається).   

 

2. По питанню: «Про дострокове припинення депутатських повноважень 

депутата Кобеляцької міської ради восьмого скликання Гординської Тамари 

Василівни» слово надається депутату міської ради Кіптілому Василю 

Анатолійовичу.  

ВИСТУПИЛИ: 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, повідомив, що в зв'язку з переїздом 

на тривале місце проживання до іншої країни, депутат міської ради Гординська 

Тамара Василівна звернулася із особистою заявою. Була попередня 

домовленість, якщо вона їде і не встатковується там, вона повертається і 

продовжує свою депутатську діяльність. В підсумку нею прийнято рішення 
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припинити свою депутатську діяльність. Вона подала дві заяви: до сесії та до 

Кобеляцької міської територіальної виборчої комісії.  

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 29 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про дострокове припинення 

депутатських повноважень депутата Кобеляцької міської ради восьмого 

скликання Гординської Тамари Василівни» прийняти в цілому як рішення 

дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 30 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 2 «Про дострокове припинення депутатських 

повноважень депутата Кобеляцької міської ради восьмого скликання 

Гординської Тамари Василівни» (додається). 

 

3. По питанню: «Про інформацію щодо результатів діяльності 

Решетилівської окружної прокуратури Полтавської області за І півріччя 2022 

року» слово надається керівнику Решетилівської окружної прокуратури  

Сагайдачному Івану Сергійовичу.  

ВИСТУПИЛИ: 

Сагайдачний І. С., керівник Решетилівської окружної прокуратури, 

проінформував про стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати 

діяльності Решетилівської окружної прокуратури на території Полтавського 

району упродовж І півріччя 2022 року (інформація додається). 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню? 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 
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Рішення прийнято (результати голосування № 31 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про інформацію щодо результатів 

діяльності Решетилівської окружної прокуратури Полтавської області за І 

півріччя 2022 року» прийняти в цілому як рішення дев'ятнадцятої позачергової 

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 32 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 3 «Про інформацію щодо результатів діяльності 

Решетилівської окружної прокуратури Полтавської області за І півріччя 

2022 року» (додається). 

 

4. По питанню «Про затвердження звіту про виконання бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади за 2021 рік» слово надається 

начальнику Фінансового відділу Кобеляцької міської ради Дацку Андрію 

Івановичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Дацко А. І., начальник Фінансового відділу Кобеляцької міської ради, 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини (пояснювальна 

записка додається). 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 33 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження звіту про 

виконання бюджету Кобеляцької міської територіальної громади за 2021 рік» 

прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 
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Результати голосування № 34 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 4 «Про затвердження звіту про виконання 

бюджету Кобеляцької міської територіальної громади за 2021 рік» 

(додається). 

 

5. По питанню: «Про внесення змін до рішення одинадцятої позачергової 

сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 14.07.2021 № 2 «Про 

встановлення на території Кобеляцької міської територіальної громади 

місцевих податків та зборів»» слово надається начальнику Фінансового відділу 

Кобеляцької міської ради Дацку Андрію Івановичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Дацко А. І., начальник Фінансового відділу Кобеляцької міської ради, 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 35 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проект рішення «Про внесення змін до рішення 

одинадцятої позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання 

від 14.07.2021 № 2 «Про встановлення на території Кобеляцької міської 

територіальної громади місцевих податків та зборів» прийняти в цілому як 

рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 36 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 5 «Про внесення змін до рішення одинадцятої 

позачергової сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 

14.07.2021 № 2 «Про встановлення на території Кобеляцької міської 

територіальної громади місцевих податків та зборів»» (додається). 

 

6. По питанню: «Про затвердження Порядку розроблення, прийняття, 

фінансування програм Кобеляцької міської ради, моніторингу і звітності про їх 

виконання» слово надається завідувачу сектору економічного розвитку та 
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інвестицій апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Омельченку Сергію Васильовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Омельченко С. В., завідувач сектору економічного розвитку та інвестицій 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради, представив проєкт 

рішення та пояснив його основні частини. 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 37 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Порядку 

розроблення, прийняття, фінансування програм Кобеляцької міської ради, 

моніторингу і звітності про їх виконання» прийняти в цілому як рішення 

дев’ятнадцятої позачергової  сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 38 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 6 «Про затвердження Порядку розроблення, 

прийняття, фінансування програм Кобеляцької міської ради, моніторингу і 

звітності про їх виконання» (додається). 

 

7. По питанню: «Про перейменування закладів загальної середньої освіти 

Кобеляцької міської ради» поступила пропозиція депутата міської ради 

Ясинської Н. А. прийняти рішення без обговорення. 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 39 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 
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Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про перейменування закладів 

загальної середньої освіти Кобеляцької міської ради» прийняти в цілому як 

рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 40 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 7 «Про перейменування закладів загальної 

середньої освіти Кобеляцької міської ради» (додається). 

 

8. По питанню: «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в новій 

редакції» слово надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Деркач А. О.,  начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, представила проєкт рішення та пояснила 

його основні частини. 

Коломієць Л. А., головний лікар Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради, зауважила, що дане рішення оскаржується в суді. До 

рішення суду ми не маємо права вносити до нього ніяких поправок. Крім 

технічної помилки, там внесені пункти, які суперечать чинному законодавству. 

На перше судове засідання в м. Полтава представники міської ради не 

з’явилися. Друге судове засідання відбудеться 23.08.2022 року.  

Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, наголосила, що дійсно, позов є. Для того, 

щоб нам заборонили вчиняти будь-які дії з нашим рішенням, Ухвалою суду 

його необхідно зупинити. Коломієць Л. А. подавала позов спочатку до 

Кобеляцького районного суду. Ухвалою суду їй було відмовлено. З даним 

позовом було повторно звернення до Полтавського окружного 

адміністративного суду. Відмова була з аналогічних підстав. На сьогодні в 

Господарський суд Полтавської області повторно подано позов про зупинення 

дії рішення Кобеляцької міської ради, за яке було проголосовано у грудні 

минулого року, та визнання його нечинним.  Однак на сьогодні Ухвалою суду 

надано нам право написати відзив, чому ми проти цього, та Ухвалою суду не 

забезпечено позов у вигляді заборони вирішувати та вчиняти і зупинити дію 

даного рішення.  

Підкреслила, що раніше Коломієць Л. А. наголосила, що депутати 

неправомірно проголосували за рішення у грудні минулого року. Зауважила, 

що згідно судової практики, а саме Верховний суд у своїй правовій позиції 2020 
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року зазначає, що виключне право засновника, тобто сесії Кобеляцької міської 

ради, на затвердження установчих документів підприємства, у тому числі 

Статуту. При цьому законодавством України не встановлено будь-яких 

винятків чи обмежень власника комунального підприємства у визначенні зміни 

установчих документів самостійно та не передбачено необхідність даних 

погоджень із керівником, який перебуває у трудових відносинах. Відповідно до 

частин 5 та 6 ст. 13 Закону України «Про судоустрій та статус суддів» від 

02.06.2016 року встановлено, що висновки щодо застосування норм права, 

викладені у постановах суду, є обов'язковими для всіх суб'єктів владних 

повноважень, які застосовують у своїй діяльності даний нормативно-правовий 

акт. На сьогодні юридичного обгрунтування для не розгляду і виключення 

цього питання немає. Право залишається за депутатами. На судовому засіданні, 

в якому я буду брати участь як представник міської ради, буде надано мною 

пояснення суду на питання, чому депутати у грудні прийняли рішення, а 

сьогодні, наприклад, не проголосовано за нього із задокументованими 

доказами. Буде надано порядок денний, протоколи засідання сесії та 

голосування депутатів, яких може бути викликано особисто для надання 

пояснень. На сьогодні заборони ніякої немає, тому прийняття рішення сьогодні 

за депутатами. 

Коломієць Л. А., головний лікар Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради, наголосила, що відповідно до рішення 

Конституційного суду за 2009 рік, чітко визначено, що Конституційний суд 

України дійшов висновку, що органи місцевого самоврядування мають право 

приймати рішення, вносити до них зміни та скасовувати їх на підставі та у 

межах повноважень та у спосіб, що передбачені Конституцією України та 

законами України.              

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 41 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

ВИСТУПИЛИ: 

Решетило О. М., депутат Полтавської районної ради, висловив обурення, 

що дане підприємство створено завдяки добровільній згоді сімейних лікарів. 

Замість того, щоб окремо працювати ФОПами, вони зібралися в окрему групу, 

створили підприємство, їхні всі надходження тепер туди скеровуються 

державою, Національною службою здоров’я України на один рахунок. Вони 

організували прийом громадян і т. ін., і тепер ви своїм рішенням взяли і надали 
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право міському голові керувати всіма цими справами. Закликав підтримати і  

зберегти ініціативу лікарів, а у міського очільника забрати ці повноваження.  

Деркач А. О.,  начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, повідомила, що міському голові даним 

рішенням ніяких повноважень не надається. Засновником є депутати міської 

ради. 

Крайнюк Н. В., депутат міської ради, висловила обурення, що Коломієць     

Л. А. урізала у Світлогірському медичному закладі штат, її треба теж 

контролювати.         

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Статуту 

Комунального некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в 

новій редакції» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 42 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 8 «Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради та затвердження його в 

новій редакції» (додається). 

 

9. По питанню: «Про передачу Комунальному некомерційному 

підприємству «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Кобеляцької міської ради частин нежитлових приміщень в оперативне 

управління» слово надається начальнику юридичного відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, представила проєкт рішення та пояснила 

його основні частини. 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 43 додаються до 

протоколу).  
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В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу Комунальному 

некомерційному підприємству «Кобеляцький Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Кобеляцької міської ради частин нежитлових приміщень 

в оперативне управління» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої 

позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 44 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 9 «Про передачу Комунальному некомерційному 

підприємству «Кобеляцький Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» Кобеляцької міської ради частин нежитлових приміщень в 

оперативне управління» (додається). 

 

10. По питанню: «Про надання згоди на передачу із спільної власності 

територіальних громад, сіл, селиш, міст Полтавської області у комунальну 

власність Кобеляцької міської ради автомобілів швидкої допомоги» слово 

надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, представила проєкт рішення та пояснила 

його основні частини. 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 45 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання згоди на передачу із 

спільної власності територіальних громад, сіл, селиш, міст Полтавської області 

у комунальну власність Кобеляцької міської ради автомобілів швидкої 

допомоги» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 
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«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 46 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 10 «Про надання згоди на передачу із спільної 

власності територіальних громад, сіл, селиш, міст Полтавської області у 

комунальну власність Кобеляцької міської ради автомобілів швидкої 

допомоги» (додається). 

 

11. По питанню: «Про передачу майна з балансу Відділу освіти 

Кобеляцької міської ради на баланс Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради» слово 

надається головному лікарю Комунального некомерційного підприємства 

«Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради Казироду Володимиру 

Олексійовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Казирод В. О., головний лікар Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради, 

представив проєкт рішення та пояснив його основні частини. 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 47 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу майна з балансу 

Відділу освіти Кобеляцької міської ради на баланс Комунального 

некомерційного підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької 

міської ради» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої  позачергової сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 48 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 11 «Про передачу майна з балансу Відділу освіти 

Кобеляцької міської ради на баланс Комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня» Кобеляцької міської ради» 

(додається). 
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12. По питанню: «Про передачу майна комунальної власності Кобеляцької 

міської ради Полтавської області у комунальну власність Білицької селищної 

ради» слово надається в. о. начальника відділу освіти Кобеляцької міської ради 

Масич Наталії Іванівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Шевченко Т. В. прийняти 

рішення без обговорення. 

Жуков В. В.:  

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 49 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу майна комунальної 

власності Кобеляцької міської ради Полтавської області у комунальну власність 

Білицької селищної ради» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої 

позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 50 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 12 «Про передачу майна комунальної власності 

Кобеляцької міської ради Полтавської області у комунальну власність 

Білицької селищної ради» (додається). 

 

13. По питанню: «Про передачу на баланс Відділу освіти Кобеляцької 

міської ради майна комунальної власності Кобеляцької міської ради» слово 

надається начальнику фінансово-господарського відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради – головному бухгалтеру Шабельник Ірині 

Олександрівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головний бухгалтер, 

представила проєкт рішення та пояснила його основні частини. 

Жуков В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 
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Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 51 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу на баланс Відділу 

освіти Кобеляцької міської ради майна комунальної власності Кобеляцької 

міської ради» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 52 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 13 «Про передачу на баланс Відділу освіти 

Кобеляцької міської ради майна комунальної власності Кобеляцької 

міської ради» (додається). 

 

14. По питанню: «Про надання дозволу на списання комунального майна 

Кобеляцької міської територіальної громади» слово надається начальнику 

фінансово-господарського відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради – головному бухгалтеру Шабельник Ірині Олександрівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головний бухгалтер, 

представила проєкт рішення та пояснила його основні частини. 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, запропонувала довивчити дане 

питання. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, зауважив, що дане питання не 

розглядалося на засіданні профільної постійної комісії, яка повинна були 

рекомендувати вносити або не вносити його до проєкту порядку денного сесії 

міської ради. 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головний бухгалтер, 

уточнила, що це питання було неодноразово внесено на розгляд засідання 

постійної комісії і рекомендовано його внести на розгляд пленарного засідання 

сесії міської ради. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, запропонував довивчити дане 

питання. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 
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«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 53 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про надання дозволу на списання 

комунального майна Кобеляцької міської територіальної громади» прийняти в 

цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 1, «проти» - 3, «утримались» - 10, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 54 додаються до протоколу.  

Рішення «Про надання дозволу на списання комунального майна 

Кобеляцької міської територіальної громади» не прийнято. 

 

15. По питанню: «Про передачу на баланс Кобеляцького комунального 

підприємства «Водоканал Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької 

міської ради (незавершених капітальних інвестицій)» слово надається 

начальнику фінансово-господарського відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради – головному бухгалтеру Шабельник Ірині 

Олександрівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головний бухгалтер, 

представила проєкт рішення та пояснила його основні частини. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 55 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про передачу на баланс 

Кобеляцького комунального підприємства «Водоканал Плюс» майна 

комунальної власності Кобеляцької міської ради (незавершених капітальних 

інвестицій)» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 
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Результати голосування № 56 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 14 «Про передачу на баланс Кобеляцького 

комунального підприємства «Водоканал Плюс» майна комунальної 

власності Кобеляцької міської ради (незавершених капітальних 

інвестицій)» (додається). 

 

16. По питанню: «Про передачу Кобеляцькому комунальному 

підприємству «Водоканал Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької 

міської ради в господарське відання» слово надається начальнику фінансово-

господарського відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

– головному бухгалтеру Шабельник Ірині Олександрівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, запитала, чому автомобіль не 

потрібний відділу культури? 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головний бухгалтер, 

відповіла, що є письмова згода відділу культури.  

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 5, «проти» - 3, «утримались» - 7, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 57 додаються до протоколу.  

Рішення «Про передачу Кобеляцькому комунальному підприємству 

«Водоканал Плюс» майна комунальної власності Кобеляцької міської ради 

в господарське відання» не прийнято. 

 

17. По питанню: «Про безоплатне прийняття у комунальну власність 

Кобеляцької міської ради металевих контейнерів та їх передачу в господарське 

відання Кобеляцькому комунальному підприємству «Водоканал Плюс»» слово 

надається начальнику фінансово-господарського відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради – головному бухгалтеру Шабельник Ірині 

Олександрівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головний бухгалтер, 

представила проєкт рішення та пояснила його основні частини. 

Жуков В. В.:  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 
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Рішення прийнято (результати голосування № 58 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про безоплатне прийняття у 

комунальну власність Кобеляцької міської ради металевих контейнерів та їх 

передачу в господарське відання Кобеляцькому комунальному підприємству 

«Водоканал Плюс»» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової 

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 59 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 15 «Про безоплатне прийняття у комунальну 

власність Кобеляцької міської ради металевих контейнерів та їх передачу 

в господарське відання Кобеляцькому комунальному підприємству 

«Водоканал Плюс»» (додається). 

 

18. По питанню: «Про взяття на баланс Кобеляцьким комунальним 

підприємством «Водоканал Плюс» майна, а саме: водогін с. Підгора, 

артсвердловина № 1 с. Підгора, артсвердловина № 5 с. Чкалове» слово 

надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Кіптілого В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 60 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про взяття на баланс Кобеляцьким 

комунальним підприємством «Водоканал Плюс» майна, а саме: водогін              

с. Підгора, артсвердловина № 1 с. Підгора, артсвердловина № 5 с. Чкалове» 

прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої  позачергової сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 61 додаються до протоколу.  
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Прийнято рішення № 16 «Про взяття на баланс Кобеляцьким 

комунальним підприємством «Водоканал Плюс» майна, а саме: водогін              

с. Підгора, артсвердловина № 1 с. Підгора, артсвердловина № 5 с. Чкалове» 

(додається). 

 

19. По питанню: «Про продовження терміну дії договору оренди 

індивідуально визначеного майна, що належить до комунальної власності б/н 

від 18 березня 2019 року із ФОП Каблучка С. М.» слово надається начальнику 

юридичного відділу апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Деркач Аліні Олегівні. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Кіптілого В. А. прийняти 

рішення без обговорення. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 62 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про продовження терміну дії 

договору оренди індивідуально визначеного майна, що належить до 

комунальної власності б/н від 18 березня 2019 року із ФОП Каблучка С. М.» 

прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 63 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 17 «Про продовження терміну дії договору 

оренди індивідуально визначеного майна, що належить до комунальної 

власності б/н від 18 березня 2019 року із ФОП Каблучка С. М.» (додається). 

 

20. По питанню: «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок для розміщення та експлуатації основних, 

підсобних і допоміжних будівель та споруд технічної інфраструктури 

(виробництва та розподілення газу, постачання пари та гарячої води, збирання, 

очищення та розподілення води) з подальшою передачею в постійне 

користування земельних ділянок ККП «Водоканал плюс» слово надається слово 

надається начальнику юридичного відділу апарату Виконавчого комітету 

Кобеляцької міської ради Деркач Аліні Олегівні. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Деркач А. О., начальник юридичного відділу апарату Виконавчого 

комітету Кобеляцької міської ради, представила проєкт рішення та пояснила 

його основні частини. 

Кривуля А. А., депутат міської ради, підкреслив, що будь-яке земельне 

питання приймається 2/3 голосів депутатів від загального складу ради. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 5, «проти» - 5, «утримались» - 3, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 64 додаються до протоколу.  

Рішення «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 

допоміжних будівель та споруд технічної інфраструктури (виробництва та 

розподілення газу, постачання пари та гарячої води, збирання, очищення 

та розподілення води) з подальшою передачею в постійне користування 

земельних ділянок ККП «Водоканал плюс» не прийнято. 

 

21. По питанню: «Про оплату праці секретаря міської ради на 2022 рік» 

слово надається слово надається начальнику фінансово-господарського відділу 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головному 

бухгалтеру Шабельник Ірині Олександрівні. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шабельник І. О., начальник фінансово-господарського відділу апарату 

Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради – головний бухгалтер, 

представила проєкт рішення та пояснила його основні частини. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, зауважила, що спочатку профільна 

постійна комісія рекомендувала зняти з розгляду дане питання. 

Ясинська Н. А., депутат міської ради, висловила обурення, що людям 

взагалі не виплачуються заробітні плати. Служба БТІ вже 6 місяців її не 

отримує, ні преміальних, ні до свят, за що платити надбавки? Що Жуков В. В. 

зробив для покращення життя Кобеляччини? 

Таранушич А. О., депутат міської ради, запропонував розглянути 

пропозицію постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін.  

Шевченко Т. В., депутат міської ради, підкреслила, що профільна 

постійна комісія рекомендувала не встановлювати секретарю міської ради 

преміювання до державних та професійних свят та встановити щомісячне 

преміювання до посадового окладу в розмірі не 50 відсотків, а 30.    

Жуков В. В.:  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 
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Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 65 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про оплату праці секретаря міської 

ради на 2022 рік» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової 

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 66 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 18 «Про оплату праці секретаря міської ради на 

2022 рік» (додається). 

 

 22. По питанню: «Про внесення змін до рішення п’ятнадцятої сесії 

восьмого скликання Кобеляцької міської ради від 23 грудня 2021 року № 16 

«Про включення автомобіля (марка «Таврія») до Переліку об’єктів, що 

передаються в оренду без проведення аукціону, та передачу державному 

професійно-технічному навчальному закладу «Професійний аграрний ліцей»       

м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для проведення навчального 

практичного водіння здобувачів освіти» головуючий Жуков В. В. запропонував 

підтримати проєкт рішення. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 67 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

п’ятнадцятої сесії восьмого скликання Кобеляцької міської ради від 23 грудня 

2021 року № 16 «Про включення автомобіля (марка «Таврія») до Переліку 

об’єктів, що передаються в оренду без проведення аукціону, та передачу 

державному професійно-технічному навчальному закладу «Професійний 

аграрний ліцей» м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для проведення 

навчального практичного водіння здобувачів освіти» прийняти в цілому як 

рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 
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Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 68 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 19 «Про внесення змін до рішення п’ятнадцятої 

сесії восьмого скликання Кобеляцької міської ради від 23 грудня 2021 року 

№ 16 «Про включення автомобіля (марка «Таврія») до Переліку об’єктів, 

що передаються в оренду без проведення аукціону, та передачу 

державному професійно-технічному навчальному закладу «Професійний 

аграрний ліцей» м. Кобеляки в оренду легкового автомобіля для 

проведення навчального практичного водіння здобувачів освіти» 

(додається). 

 

До протоколу додається Повідомлення про реальний/потенційний 

конфлікт інтересів депутата міської ради Ященко М. І. від 22.07.2022 року 

(додаток на 1 арк.). 

 

23. По питанню: «Про затвердження детального плану території                    

м. Кобеляки на розі вулиці Мільйонна та провулку Кооперативний».  

Поступила пропозиція депутата міської ради Шевченко Т. В. прийняти 

рішення без обговорення. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 69 додаються до 

протоколу).  

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження детального 

плану території м. Кобеляки на розі вулиці Мільйонна та провулку 

Кооперативний» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової 

сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 70 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 20 «Про затвердження детального плану 

території м. Кобеляки на розі вулиці Мільйонна та провулку 

Кооперативний» (додається). 
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24. По питанню: «Про затвердження штатного розпису регіонального 

ландшафтного парку «Нижньоворсклянський» на 2022 рік» слово надається  

директору РЛП «Нижньоворсклянський» Шуліці Олександру Миколайовичу. 

Поступила пропозиція депутата міської ради Шевченко Т. В. прийняти 

рішення без обговорення. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Через технічні причини не відбулася процедура голосування.  

Пропозицію знову поставлено на голосування.  

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 71 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

ВИСТУПИЛИ: 

Ясинська Н. А., депутат міської ради, попрохала уточнити дані по 

штатному розпису регіонального ландшафтного парку 

«Нижньоворсклянський». 

Шуліка О. М.,  директор регіонального ландшафтного парку 

«Нижньоворсклянський», повідомив, що штатний розпис минулорічний, він 

затверджується без змін. 

Жуков В. В., головуючий, наголосив, що штатний розпис затверджується 

тому, що не відбувалися пленарні засідання сесій міської ради. 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження штатного 

розпису регіонального ландшафтного парку «Нижньоворсклянський» на 2022 

рік» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 72 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 21 «Про затвердження штатного розпису 

регіонального ландшафтного парку «Нижньоворсклянський» на 2022 рік» 

(додається). 

 

25. По питанню: «Про внесення змін до Програми фінансування установи 

природно-заповідного фонду регіонального ландшафтного парку 

«Нижньоворсклянський» на 2021 - 2024 роки» шляхом викладення її в новій 

редакції» слово надається директору РЛП «Нижньоворсклянський» Шуліці 

Олександру Миколайовичу. 
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Поступила пропозиція депутата міської ради Шевченко Т. В. прийняти 

рішення без обговорення. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 73 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проект рішення «Про внесення змін до Програми 

фінансування установи природно-заповідного фонду регіонального 

ландшафтного парку «Нижньоворсклянський» на 2021 - 2024 роки» шляхом 

викладення її в новій редакції» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої 

позачергової сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 74 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 22 «Про внесення змін до Програми 

фінансування установи природно-заповідного фонду регіонального 

ландшафтного парку «Нижньоворсклянський» на 2021 - 2024 роки» 

шляхом викладення її в новій редакції» (додається). 

 

26. По питанню: «Про внесення змін до рішення п’ятнадцятої сесії 

Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 23 грудня 2021 року № 4 

«Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 рік»» слово 

надається депутату міської ради Кіптілому Василю Анатолійовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, представив проєкт рішення та 

пояснив його основні частини. 

Жуков В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 14, «проти» - 0, «утримались» - 1, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 75 додаються до 

протоколу).  

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 
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Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

п’ятнадцятої сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 23 грудня 

2021 року № 4 «Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 

рік»» прийняти в цілому як рішення дев’ятнадцятої позачергової сесії міської 

ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 15, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 76 додаються до протоколу.  

Прийнято рішення № 23 «Про внесення змін до рішення п’ятнадцятої 

сесії Кобеляцької міської ради восьмого скликання від 23 грудня 2021 року 

№ 4 «Про умови оплати праці Кобеляцького міського голови на 2022 рік»» 

(додається). 

 

27. Різне.  

В кінці засідання ми залишаємо до 30 хвилин на розгляд різного. 

ВИСТУПИЛИ: 

Крайнюк Н. В., депутат міської ради, попрохала відповідальних 

працівників Кобеляцької міської ради не вказувати в інформації місця, де 

проводитимуть Збройні сили України свої тренування або заняття, оскільки 

наражаються на небезпеку люди, які живуть поблизу.   

Решетило О. М., депутат Полтавської районної ради, висловив обурення, 

що Відділ освіти Кобеляцької міської ради не нарахував обслуговуючому 

персоналу навчальних закладів виплату надбавок за вислугу років. 

Поцікавився, чому так відбулося? 

Масич Н. І., в. о. начальника відділу освіти міської ради, повідомила, що 

було знято за престиж по 10 відсотків, а надбавки за вислугу років не 

знімалися, бо вони є обов’язковими виплатами. 

Жуков В. В.: 

Питання, внесені на розгляд дев’ятнадцятої позачергової сесії міської ради 

восьмого скликання, вичерпані. 

Дозвольте подякувати вам за плідну спільну роботу і оголосити 

дев’ятнадцяту позачергову сесію міської ради восьмого скликання закритою. 

 

Дякую за увагу. 

(Звучить Державний Гімн України). 

 

Виконуючий повноваження Кобеляцького  

міського голови, секретар міської ради    В. ЖУКОВ 

 

Секретар пленарного засідання     М. ЯЩЕНКО 


